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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 14 verksamhetsåret 2021. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Digitalt 
Datum:  18:e november 
Tid:  17:00-20:00   
 

Ledamöter:    Närvarande 

Kent Sedin, ordförande  - 
Anki Roth,  X  
Erik Österberg  -       
Tua Larsson Manelius  X      
Linus Gustafsson Maxe  -      
Leif Lundborg, suppleant  X           
Susanne Room, suppleant  X  
           

Petra Lundgren  X 
Rita Jonsson    - 
Maria Norbäck   X (Delar av mötet) 
    
 ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Anki hälsade alla välkomna förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Leif valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokoll nummer 13 gicks igenom och lades till handlingarna.    

 
• Ekonomirapport 

5677 medlemmar idag 
Friskis gör ett bra resultat. 
RG tappar lite jämfört med föregående månad. 
Försäljningen ligger på samma nivå som 2019 
Träningsglädje har inga intäkter än. 
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Likviditet 
Har ökat totalt. Dock har FS ’s minskats då en del har flyttats över till TG 

 
 
 

- Förslag Budget 2022 
Vi gick igenom budgetförslagen för föreningen och de båda bolagen 

 

Rörelseglädjes budget bygger på 8000 medlemmar och 1584 kr per medlem. 
Träningsglädjes budget bygger på 3000 medlemmar och 1584 kr per medlem. 
Investeringar under 2022 är så små som möjligt, då vi behöver bygga eget kapital. 

 
Beslut Budget 2022 
Styrelsen beslutar att godkänna budgeterna enligt förslag. 

 
• Styrgrupp F&S Strängnäs  

Från gruppen rapporterades bland annat följande: 
 . 

Allt känns bra. 
Bygget är i fas. 

 Kostnader blir lägre än ursprungskalkylen.  
Träffat banken gällande lån. Beslut beräknas komma nästa vecka  
Fanny Borén har anställts som platsansvarig. 
Vi ser över möjligheten för en ”friskisbil” 
Parkeringsplatser ska vara klara till 2022 
Vi kommer inte ha något eget sophus. Kommunen avser att bygga ett 
gemensamt för området. 
Petra och Maria kommer vara i Sparbankens lokal för att göra reklam och sälja 
kort en dag vecka 48. 
Invigningsplanering pågår 
 

• Verksamhetsrapport 
Petra berättade bland annat: 

  
Ljudproblemet har åtgärdats med hjälp av ny mjukvara.  
Nya leverantörer i samband med öppnandet Strängnäs 
Gibbon IT kommer leverera IT-lösningen.  
Fast telefoni är uppsagd till förmån för en mobilväxel. 
25/1 Funkismöte med bussning till Strängnäs. 
Amanda har slutat. 
Vi kommer vara med i Sparbanken Rekarne’s julkalender  
Avvaktar instruktioner /återkoppling Covid pass 
Team träning kört rörelsepauser hos Region Sörmland. 
Allmänna villkor ses över med anledning av nya förutsättning i samband med 
öppnandet av Strängnäs. 
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• RIKS 
Kompensationsstöd betalas ut i december. Oklart om vi får tilldelning 
 Förhandlingar med friidrottsförbundet ekonomisk ersättning pågår. 
Nationellt har F&S tappat 20% av medlemmarna under pandemin. 
Gemensamma ”Allmänna villkor” ska komma i januari. 
”Friskis boosten” nästa helg, 16 stycken från vår förening kommer vara med. 

• Övriga frågor 
Beslut Mötesplanering 2022 

Styrelsen beslutar att anta mötesplanering enligt det reviderade förslaget. 
Bifogas protokollet. 

Möte med julbord i december 
15/12 möte med efterföljande middag. (ej julbord) 

Uthyrning av rum 
Petra ser över möjligheterna att hyra ut del i funkisrummet och/eller del 
barnrummet. 

         

 

§ 149 Mötets avslutande 

Mötet avslutades med en utvärdering, innan Anki tackade för visat intresse 
och avslutade mötet.  

  


